

Robert Bateman Parent Council Meeting**December 08, 2022 Location: Hybrid**

In attendance: Natalie Quaile; Amy Styles; Sam McVey; Elizabeth Molina; Mme Smith; Stephanie Steward; Elly Lecore; Milena Gonzalez; Norma Partosa; Krista Wells; Joe Melah; Salma

Agenda Approval

Stephanie Steward- Approved

Elizabeth Molina Seconded

Passed 6:37pm

Minutes Approval

Stephanie Steward- Approved

Elizabeth Molina Seconded

Passed 6:37pm

Principal's Report: Ongoing professional development on Early Literacy - Renewed focus on structured reading and explicit teaching on phonetic awareness. Upcoming field trips include Gr 3s going to Macskimming Outdoor Education Center, Grade 1s going to Fire Station, and other trips currently in the planning stages. Upcoming presentations include Jamaal the Poet & Polyphonic Poetry Next Week for Juniors, and drumming / storytelling for Primaries in January (Part of diverse voices initiative) / Luv 2 Groove in Winter, in addition to school-wide art project in upper foyer. Food Drive shifted to February, based on request of Food Bank. Grade 6 Legacy Project - Students have decided on an instillation for the library - just narrowing down the final details with the artist - stay tuned. Last week, a few students in Mr Hirst's class approached me with a request that the school provide a place for them to pray during the nutritional break. The students in Mr. Hirst's class brainstormed ways that the school could provide a supervised prayer space during the existing nutrition break, while ensuring that all students still had time to eat, and staff were not given extra supervision duties. It was determined that the vacant class beside my Hirst's class could be opened for the last 10 minutes of the 2nd lunch for a multifaith prayer space. The class also determined that the rules for this space This space will be supervised by the duty teachers who currently supervise Mr Hirst's class and the neighbouring class during the 2nd nutrition break. For now, this space will be available to Mr Hirst's class only, since it was their initiative, but we are open to expanding it to other classes if there is interest in doing so. Discussion about Christmas tree in front lobby - have asked parents of different faith backgrounds, (who said they are fine with it) students (say they like the lights and they like something different in the lobby) and staff (staff are split, some say yes, other are concerned it is not inclusive to families of all backgrounds) - what does council think? (UPDATE - Based on all feedback, tree was displayed for week leading up to Winter break.). There will be some renovations over Winter break - including pre-painting the upper foyer sky-blue in preparation for installation, and replacing broken / chipped baseboard tiles throughout school. Also, the front foyer display case is starting to come apart and must be removed. Currently holds the picture of 'Patrick' - former Bateman student who died 20 years ago, and the original picture painted by Robert Bateman in memory. Led to 'Bateman 2k' walk for many years - considering moving picture to library - permanently installed on wall - feedback from council (UPDATE - Display case was removed over winter break, and pictures will soon be permanently installed in library.)

Teacher's report: Parent teacher interviews went well. Field trips will be starting again and a request will be coming in for that.

Chair's Report: Nothing this month

Treasurer's Report: No change in balance. We have 5095.58. We added an additional pizza due to increase in sales.

Request to Council: Teachers requesting that Council pay \$300.00 per class.

Council Agreed to fund up to \$3900.00 for buses for field trips
Moved by Elizabeth and Seconded by Erin. All were in favour.
Motion passed.

Discussions

A discussion on Milk - can we look into getting volunteers for January to start the program up even part time.

Other Lunch options: Could we look into Booster Juice? Stephanie to yeah out to the family who had done this previously to see if its something we could explore.

Milk Vending Machine: looking into getting a milk vending machine as an alternative to milk. Krista to explore.

General discussion on a variety of aspects of school at Robert Bateman include inside recess, advertising and signage, Community facebook group, translation of the Agenda and Minutes in to other languages.

Parent Involvement Grant: Start thinking about options for this grant.

Next meeting: January 19th 2023
Meeting Adjourned at 7:40pm

بيتمان 8 ديسمبر 2022 المكان: هجين

الحضور: ناتالي كويل؛ إيمي ستايلز سام مكفي إليزابيث مولينا سيدتي سميث ستيفاني ستيفارد إيلي ليكور ميلينا جونزيليا نورما بارتوسا كريستا ويلز جو ملاح سلمى

الموافقة على جدول الأعمال
ستيفاني ستيفارد - معتمد
إليزابيث مولينا ثانوية
مرت 6:37 مساءً

اعتماد المحاضر
ستيفاني ستيفارد - معتمد
إليزابيث مولينا ثانوية
مرت 6:37 مساءً

التطوير المهني المستمر في محو الأمية المبكرة - التركيز المتعدد على القراءة المنظمة والتعليم الصريح حول الوعي اللغطي.

تشمل الرحلات الميدانية القادمة Gr 3s التي تذهب إلى مركز Macskimming Outdoor Education Center ، والصف الأول يذهب إلى محطة الأطفال ، ورحلات أخرى في مراحل التخطيط حالياً. تشمل العروض التقديمية القادمة جمال الشاعر والشعر متعدد الألحان الأسبوع القادم للصغار ، وقرع الطبول / رواية القصص في الورات التمهيدية في ينابير (جزء من مبادرة الأصوات المتنوعة) Luv 2 Groove in Winter / ، بالإضافة إلى مشروع فني على مستوى المدرسة في الردهة العليا. تم تحويل برنامج Food Drive إلى فبراير ، بناءً على طلب بنك الطعام. مشروع تراث الصف السادس - قرر الطلاب تقطير المكتبة - فقط تضييق التفاصيل النهائية مع الفنان - ترقبوا. في الأسبوع الماضي ، اتصل بي عدد قليل من الطلاب في فصل السيد هيرست وطلبوها مني أن توفر المدرسة مكاناً لهم للصلاة أثناء الاستراحة الغذائية. قام الطالب في فصل السيد هيرست بتبادل الأفكار حول الطرق التي يمكن للمدرسة من خلالها توفير مساحة صلاة خاضعة للإشراف أثناء استراحة التغذية الحالية ، مع التأكيد من أن جميع الطلاب لا يزال لديهم وقت لتناول الطعام ، وعدم إعطاء الموظفين واجبات إشراف إضافية. تقرر أن الفصل الشاغر بجانب صفي هيرست يمكن فتحه في آخر 10 دقائق من الغداء الثاني لمساحة صلاة متعددة الأديان. قرر الفصل أيضاً أن قواعد هذه المساحة سيشرف عليها المعلمون المناوبون الذين يشرفون حالياً فصل السيد هيرست والفصل المجاور خلال استراحة التغذية الثانية. في الوقت الحالي ، ستكون هذه المساحة متاحة لفصل السيد هيرست فقط ، لأنها كانت مبارتهم ، لكننا منفتحون على توسيعها لتشمل فصول أخرى إذا كان هناك اهتمام بالقيام بذلك. مناقشة حول شجرة الكريسماس في الردهة الأمامية - سألت أولياء الأمور من خلفيات دينية مختلفة ، (من قال إنهم على ما يرام معها) الطلاب (يقولون إنهم يحبون الأشواء ويحبون شيئاً مختلفاً في الردهة) والموظفين (الموظفون منقسمون ، والبعض يقول نعم ، هناك آخرون قلقون من أنها ليست شاملة للعائلات من جميع الخلفيات) - ما رأي المجلس؟ تقرير المدير

(تحديث - بناءً على جميع الملاحظات ، تم عرض الشجرة للأسبوع الذي يسبق عطلة الشتاء). ستكون هناك بعض التجديدات خلال عطلة الشتاء - بما في ذلك الطلاء المسبق للردهة العلوية باللون الأزرق السماوي استعداداً للتركيب ، واستبدال بلاط اللوح المكسور / المكسور في جميع أنحاء المدرسة. أيضاً ، بدأت حالة عرض الردهة الأمامية في التفتت ويجب إزالتها. حالياً يحمل صورة "باتريك" - طالب يبتليان السابق الذي توفي قبل 20 عاما ، والصورة الأصلية التي رسمها روبرت بيتليان في الذاكرة.

أدى ذلك إلى مسيرة "Bateman 2k" لسنوات عديدة - التفكير في نقل الصورة إلى المكتبة - مثبتة بشكل دائم على الحائط - تعليقات من المجلس (تحديث - تمت إزالة حقيقة العرض خلال عطلة الشتاء ، وسيتم قريباً تثبيت الصور بشكل دائم في المكتبة).

تقرير الرئيس: لا شيء هذا الشهر

تقرير أمين الصندوق: لا تغيير في الرصيد. لدينا 5095.58. أضفنا بيتزا إضافية بسبب زيادة المبيعات

طلب إلى المجلس: المعلمون الذين يطلبون من المجلس دفع 300.00 دولار لكل فصل

وافق المجلس على تمويل ما يصل إلى 3900.00 دولار أمريكي للحافلات للرحلات الميدانية.

تأثرت به إليزابيث وأعانت إيرين. كلهم كانوا في صالحهم.

مرت الحركة.

هل يمكننا البحث عن متطوعين لشهر ينابير لبدء البرنامج حتى بدء جزئي Milk - مناقشة حول

؟ ستيفاني لتخراج للعائلة التي فعلت هذا سابقاً لمعرفة ما إذا Juicer Booster خيارات الغداء الأخرى: هل يمكننا النظر في كان شيئاً يمكننا استكشافه.

آلة بيع الحليب: تبحث في الحصول على آلة بيع الحليب كبدائل للحليب. كريستا للاستكشاف

تشمل المناقشة العامة حول مجموعة متنوعة من جوانب المدرسة في روبرت باتمان العطلة الداخلية ، والإعلان واللافتات ، ومجموعة الفيسابوك المجتمعية ، وترجمة جدول الأعمال والمحاضر إلى لغات أخرى.

منحة مشاركة الوالدين: ابدأ بالتفكير في الخيارات المتاحة لهذه المنحة

الاجتماع القادم: 19 يناير 2023

تم تأجيل الاجتماع الساعة 7:40 مساءً

Robert Bateman Kulanka Golaha Waalidka Diseembar 08, 2022 Goobta: Isku-dhafka

Joogitaanka: Natalie Quaile; Amy Styles; Sam McVey; Elizabeth Molina; Mme Smith; Stephanie Steward; Elly Lecore; Milena Gonzalez; Norma Partosa; Krista Wells; Joe Melah; Salma

Oggolaanshaha Ajendaha
Stephanie Steward- Waa la ansixiyay
Elizabeth Molina ayaa dib u dhigtay
Waxay dhaaftay 6:37pm

Ansixinta daqiqadaha
Stephanie Steward- Waa la ansixiyay
Elizabeth Molina ayaa dib u dhigtay
Waxay dhaaftay 6:37pm

Warbixinta Maamulaha: Horumarinta xirfadeed ee socota ee Akhriska Hore - Dib-u-cusboonaaday diiradda akhriska habaysan iyo barida cad ee wacyigelinta dhawaaqa. Safarada dibadda ee soo socda waxaa ka mid ah Gr 3s oo aadaya Macskimming Outdoor Education Center, Fasalka 1s oo aadaya Saldhig Dabka, iyo safaro kale oo hadda ku jira marxaladaha qorsheynta. Soo jeedinta soo socota waxaa ka mid ah gabayaaga Jamaal & Gabayada Codka badan usbuuca soo socda ee dhalinyarada, iyo durbaanka/sheekaynta dugsiyada hoose ee Janaayo (Qayb ka mid ah hindisaha codadka kala duwan) / Luv 2 Groove in Winter, marka lagu daro mashruuca fanka dugsiga oo dhan ee foornada sare. Wadista Cunnada ayaa loo beddelay Febraayo, iyadoo lagu saleynayo codsi ka yimid Bangiga Cuntada. Mashruuca Dhaxalka Fasalka 6-Ardaydu waxay go'aansadeen in la dhiso maktabadda -iyaga oo soo koobaya tafaasiisha ugu dambeysa ee farshaxanka - la soco. Toddobaadkii hore, dhawr arday oo dhigata fasalka Mr Hirst ayaa ii yimi codsi ah in dugsigu u sameeyo meel ay ku tukadaan xilliga nasashada. Ardayda dhigata fasalka Mr. Hirst ayaa maskaxda ku haysay habab uu dugsigu ku bixin karo meel lagu tukado inta lagu jiro fasaxa nafaqeynta ee jira, iyadoo la hubinayo in dhammaan ardaydu ay weli haystaan wakhti ay wax ku cunaan, shaqaalahana aan la siinin waajibaadyo dheeraad ah oo kormeer ah. Waxaa la go'aamiyay in fasalka banaan ee ku hareeraysan fasalkayga Hirst la furi karo 10 ka daqiqo ee ugu dambeeya qadada 2aad si loogu tukado diimaha kala duwan Fasalka Mr Hirst iyo fasalka dariska inta lagu guda jiro fasaxa nafaqeynta 2aad. Hadda, booskan waxaa heli doona fasalka Mr Hirst oo keliya, maadaama ay ahayd hindisahooda, laakiin waxaan u furannahay inaan ku ballaarinno fasallo kale haddii ay jirto xiiso in sidaas la sameeyo. Dood ku saabsan geedka kirismaska ee hoolka hore - waxay waydiyeen waalidiinta kala duwan ee diinta, (kuwaas oo sheegay inay ku fiican yihiin) ardayda (waxay dhahaan waxay jecel yihiin nalalka waxayna jecel yihiin wax ka duwan qolka fadhiga) iyo shaqaalah (shaqaalah waa kala qaybsan yihiin, qaar ayaa leh Haa, kuwa kale ayaa ka walaacsan maaha mid loo dhan yahay qoysaska asal kasta leh) - muxuu qabaa goluhu? CUSBOONAYSIINTA - Iyada oo ku saleysan dhammaan jawaab celinta, geedka ayaa la soo bandhigay usbuuca ka hor fasaxa Jiilaalka.). Waxaa jiri doona xoogaa dib-u-cusbooneysiin ah inta lagu jiro fasaxa Jiilaalka - oo ay ku jiraan ka hor rinjiyeynta dabaqa sare ee samada-buluug si loogu diyaariyo rakibidda, iyo beddelidda saqafyada saqafyada hoose ee jabay/jajabay dugsiga oo dhan. Sidoo kale, kayska hore ee bandhiga ayaa bilaabaya inuu kala tago oo waa in la saaraa. Hadda waxa uu hayaa sawirka 'Patrick' - ardaygii hore ee Bateman oo dhintay 20 sano ka hor, iyo sawirka asalka ah ee uu sawiray Robert Bateman ee xusuusta. U horseeday

'Bateman 2k' socod sanado badan - iyada oo la tixgelinayo in sawirka loo raro mактабадда - si joogto ah loogu rakibay gidaarka - jawaab celin ka timid golaha (UPDATE - Кiiska bandhiga ayaa laga saaray fasaxii jiilaalka, sawiradana waxaa si joogto ah loogu rakibi doonaa maktabadda.)

Warbixinta macalinka: Wareysiyada macalinka waalidka ayaa u dhacay si wanaagsan. Safarada dibadda ayaa mar kale bilaaban doona codsi ayaana u imaan doona taas.

Warbixinta Guddoomiyaha: Waxba bishan

Warbixinta Khasnajiga: Wax isbeddel ah ma jiro. Waaan haynaa 5095.58. Waaan ku darnay pizza dheeraad ah sababtoo ah korodhka iibka

Codsiga Golaha: Macalimiinta codsanaya in Koonsilku bixiyo \$300.00 fasalkiiba.

Goluhu wuxuu ku heshiiyey inuu bixiyo ilaa \$3900.00 basaska safarrada dibadda ah Waxaa dhaqaajiyay Elizabeth iyo Seconded by Erin. Dhammaantood waa loo hiiliyay. Mooshin ayaa ka gudbay.

Doodaha

Dood ku saabsan caanaha - miyaan eegi karnaa helitaanka tabaruceyaasha Janaayo si ay u bilaabaan barnaamijka xitaa waqtii dhiman.

Ikhtiyaarada Qadada Kale: Ma eegi karnaa Casiirka Kobciyaha? Stephanie si ay haa u siiso qoyska tan hore u sameeyay si ay u arkaan inay tahay wax aan sahamin karno.

Mashiinka libka caanaha: fiirinta helitaanka mashiinka iibinta caanaha oo beddelka caanaha. Krista si ay u sahamiso.

Wadahadalka guud ee dhinacyada kala duwan ee dugsiga ee Robert Bateman waxaa ka mid ah fasaxa gudahiisa, xayaysiisyada iyo calaamadaynta, kooxda facebook ee bulshada, turjumaada Ajandaha iyo daqiiqadaha oo luuqado kale ah.

Deeqaha Ka-qaybgalka Waalidka: Bilow inaad ka fikirto fursadaha deeqdan.

Kulanka xiga: Janaayo 19, 2023
Kulanka ayaa la soo xiray 7:40pm